
Beste leden van de gemeenteraad, 

De afgelopen periode heeft het college een kluwen wol in de handen gehad: Biedingen, Focus 2020, 

en het Deloitte-onderzoek. De tijdframe van biedingen tot en met het Deloitte-onderzoek beslaat nu 

een half jaar en daarin heeft het college inzet gepleegd op het creëren van een balans. Een balans 

tussen enerzijds het doorlopen van een zorgvuldig en transparant proces met inachtneming van de 

positie van de raad en anderzijds het maken van tempo vanuit de gesignaleerde knelpunten in de 

organisatie met als hoofddoel het op peil brengen van de dienstverlening in het belang van de 

inwoners, bedrijven en instellingen. 

Terugkijkend op het proces en met nu het rapport van Deloitte in de handen ontrafelt de kluwen wol 

zich:

De knelpunten in de organisatie borrelden op tijdens het proces van de biedingen. Hieruit bleek dat 

er structureel behoefte is aan versterking, namelijk 7 fte (afgerond). Dit is voor het kunnen realiseren 

van zaken die we eerder met elkaar hebben afgesproken in college- en raadsprogramma. Het gaat 

voor de helderheid niet om een plus aan werk. Daarnaast is het nodig om tijdelijke inzet te plegen 

om een inhaalslag te maken, ook zijnde onderdeel van de biedingen. In de begroting is er een 

financiële basis gecreëerd om de organisatie in personele capaciteit op orde te brengen.

Met Focus 2020 werden de knelpunten bevestigd. Er bleek ook dat er inzet nodig was op de rol van 

spelverdeling om overzicht te krijgen en prioritering aan te gaan brengen in de organisatie. Met uw 

besluit op 18 juni werd daarin voorzien en is voor dit jaar zeer dienstbaar gebleken. Het eerst 

stutwerk werd gepleegd, de organisatie bleef op de been. 

Maar wel met moeite. Want nu we het sluitstuk kennen in de vorm van het rapport van Deloitte 

constateren we dat we weliswaar een aantal stappen hebben gezet die van groot nut zijn gebleken 

en plausibel zijn, maar dat we er nu nog niet zijn. Sterker nog: Het water staat echt aan de lippen. De 

organisatie heeft per direct een aantal maatregelen nodig. Als we hierin voorzien dan hebben wij het 

vertrouwen in de organisatie dat we de dienstverlening op een acceptabel niveau terug kunnen 

brengen. 

In de afgelopen periode hebben we zo goed als mogelijk geluisterd naar uw inbreng. Met de 

behandeling van Focus 2020 op 18 juni maakte u al duidelijk dat u zorgen had over het tempo in 

combinatie met de incidentele financiële inspanning die gevraagd werd om de organisatie op de 

been te houden. En ook afgelopen donderdag maakte u duidelijk dat het toch wel allemaal snel gaat. 

Uw raad hecht eraan om in gezamenlijkheid rustig de uitkomsten van het Deloitte-onderzoek te 

bespreken. 

We snappen dit en respecteren dit en dat heeft ons doen besluiten om de knip te verleggen en u 

daartoe een aangepast raadsvoorstel toe te komen, waarin wij u voorleggen te beantwoorden aan de 

noodkreet van onze organisatie en daarna in alle rust het goede gesprek te voeren over het vervolg. 
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